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980رأی ماده صد مربوط به  دکل ها اجرا نشد

مهدی بابایی، رئیس کمیته ایمنی و مدیریت بحران شورای شــهر: 980رأی ماده 100 مربوط به دکل ها و 
آنتن ها در تهران وجود دارد که اجرا نشــده اســت. این آرا به دلیل مکاتبات فرمانداری و شــورای تأمین و 

بهانه های اپراتورها ازجمله شرایط کرونایی، اغتشاشات و انتخابات و... به تعویق افتاده است.

ایوان ری فراموش نشود
جعفر بندی شربیانی، عضو هیأت رئیسه شورای اسلامی شهر تهران: مجموعه ایوان ری در منطقه ۲0 از دوره 
مدیریت چهارم احداث شد اما به بهره برداری نرسید. یکی از نقدهایی که به دوره پنجم مدیریت شهری وارد 

می شد، عدم تکمیل مجموعه ایوان ری بود. در حال حاضر این ظرفیت ها هنوز بالفعل نشده است.

حمل و نقل

صفحه آرا: آرش شاه سمندی

 ورود ۱۰۰۰تاکسی برقی و 
۱۰۰اتوبوس به معابر پایتخت

امروز طی مراسمی تعدادی از خودرو های جدید شبکه حمل ونقل 
عمومی تهران کار خود را آغاز می کنند. در این زمینه سرپرست 
سازمان تاکســیرانی شــهر تهران از آغاز ورود ۱۰۰۰دستگاه 
تاکســی برقی به خیابان های پایتخت در هفته جاری خبر داد 
و گفت: ۲۰۰دســتگاه از این تاکســی ها این هفته وارد ناوگان 
تاکسیرانی پایتخت و مابقی تاکسی ها نیز در 3هفته آتی و طی 
روال اداری واگذاری به تاکســیرانان وارد چرخه خدمات رسانی 
می شوند.«شادی مالکی یکی از مهم ترین اولویت های سازمان 
تاکسیرانی را با توجه به سیاست های کلان شهردار تهران، اجرای 
برنامه های تحولی در نوسازی و برقی سازی ناوگان تاکسیرانی اعلام 
کرد و گفت: »مدیریت شــهری، تغییر سبک حمل ونقل سنتی 
بنزینی به حمل ونقل مدرن برقی را به صورت ویژه در دستور کار 
خود قرار داده و برقی سازی ناوگان تاکسیرانی پایتخت با سرعت 

در دست پیگیری است.«

تردد ۱۰۰اتوبوس در شهر
مدیرعامل شــرکت واحد اتوبوســرانی تهران نیــز از ورود 
۱۰۰دستگاه اتوبوس  نو به ناوگان این شرکت خبر داد. مهدی 
علیزاده گفت: براساس قراردادهای منعقد شده با خودروسازان 
داخلی با جدیت بحث تحویل اتوبوس ها برای افزایش ظرفیت 
خدمات رسانی ناوگان دنبال می شود.وی افزود: علاوه بر خرید 
دستگاه های جدید برای نوسازی ناوگان شهر تهران، تعمیرات 
و بهسازی اساسی اتوبوس های فعال نیز به صورت مستمر در 
حال انجام اســت و پیش بینی می کنیم با تحقق قراردادهای 
بسته شــده برای خرید اتوبوس های جدید، تحول بزرگی در 

ناوگان اتوبوسرانی و حمل ونقل شهر تهران اتفاق بیفتد.

۹۴۰
 دستگاه 

اتوبوس نوسازی 
شده اند

۴۵۶
دستگاه به طور 
کامل بازسازی 

شده اند

مشخصات اتوبوس های جدید: تک کابین 
محور خدمات رسانی: پهنه شرقی و جنوب تهران 

صیانت از محیط زیست در برنامه های شهری
 اخذ مجوز تشکیل سازمان گردشگری و مراکز تفریحی شهر تهران از مهم ترین مصوبه های شورا بود

»محیط زیســت« با وجود طرح موضوعــات مختلف ازجمله 
حسابرسی سازمان های آتش نشانی و مدیریت بحران شهر تهران، 

محور غالب بحث های مطرح شده در دویست و چهل و دومین جلسه 
شورای اسلامی شهر تهران بود و حتی بخشی از گزارش وضعیت منطقه9 

به این موضوع اختصاص داشت. اشاره ای به مصوبه ها و موارد مطرح شده در 
این نشست کرده ایم.

ضرورت حفظ محیط زیست 
مهدی پیرهادی، رئیس کمیسیون سلامت محیط زیست و خدمات شهری شورای اسلامی شهر تهران در 
نطق پیش از دستور به مشکلات محیط زیستی ازجمله تغییرات اقلیمی، مصرف بی رویه منابع، توسعه ناپایدار 
شهری و صنعتی و کاهش منابع آب های سطحی و زیرزمینی اشاره و بر ضرورت حفظ و صیانت از محیط زیست 
به لحاظ تاریخی و دینی تأکید کرد. او تمرکز بیشتر بر اسناد فرادستی را مهم ترین گام در راستای صیانت از 

محیط زیست عنوان کرد.
مهم ترین مصوبه شورا

 اخذ مجوز تشکیل سازمان گردشگری و مراکز تفریحی شهر تهران هم از مهم ترین مصوبه های شورا بود. 
سیداحمد علوی، رئیس کمیته گردشگری شورای اسلامی شهر تهران گفت: بیش از ۲سال پیگیر این لایحه 
بودیم و در احکام برنامه دوره قبل و دوره فعلی شهرداری تهران به تاسیس این سازمان تاکید شده است. اکنون 
که تابستان را پیش رو داریم، باید هرچه سریع تر ساختار جدید را تعیین تکلیف کنیم تا بسیاری از اماکن 

تفریحی و گردشگری همچون بوستان ها، خانه موزه ها، موزه ها و شهربازی ها تعیین تکلیف شود.
ناصر امانی، عضو کمیسیون برنامه و بودجه شورا هم افزود: مطمئنا ۲سازمان امور اداری و استخدامی و سازمان 
شهرداری ها تشکیل سازمان گردشگری این تکلیف را ایجاد خواهد کرد که باید یک مجموعه منحل شود تا 

بتوانیم این سازمان را راه اندازی کنیم؛ این موضوع نیاز به بررسی های بیشتر دارد.

              محدوده آزادی 
       و فرودگاه؛ زیر ذره بین شورا

منطقه ای اصیل و قدیمی در دل پایتخت که مکان هایی مثل میدان 
آزادی و فرودگاه مهرآباد آن  را خاص کرده، در دویست و چهل و دومین 
جلسه شورای اسلامی شــهر تهران مورد توجه ناصر امانی، عضو کمیسیون 
برنامه و بودجه شورا قرار گرفت. او با ارائه گزارشی از 3محله استاد معین، هوشیار و شهید 
دستغیب در ناحیه2 منطقه9 گفت: تکمیل شــبکه فاضلاب و احداث اتصالات، تسریع در 
صدور پروانه برای نوسازی بافت فرسوده و جمع آوری تیرهای برق مزاحم از درخواست های 
اساسی مردم اســت که در کمیته بودجه برای موضوع جمع آوری تیرها در همه محله ها، 

بودجه پیش بینی شده است.

اعتراض پیمانکاران طرح های نوسازی به طولانی شدن زمان صدور پروانه 
حفاری فاضلاب زندگی

وجود ۷۰ تیر برق با وضعیت خطرناک در معابر
مشکلات نظافت معابر و محله

وضعیت نامناسب نگهداشت درختان 
دبیرستان پسرانه محله نیاز به نوسازی دارد

تعطیلی هر سه بانک دولتی و حذف خودپردازها

 حاشیه سازی برای خرابی 
یک پله برقی در مترو

اخیرا برخی از رسانه ها با انتشار تصاویری از خرابی پله برقی های 
ایستگاه های مترو، ســعی در تخریب اقدامات مدیریت شهری 
و نادیده گرفتن کارهای انجام شــده در شــهر دارند. پله برقی 
ایســتگاه متروی شــهید فاطمی )میدان جهاد( هم به تازگی 
ســوژه جدید آنها شــده اســت؛ درحالی که متروی پایتخت 
۱۲۷3پله برقی در خطوط هفت گانــه دارد که به صورت روزانه 
به مسافران سرویس دهی می کنند؛ بنابراین خرابی چند عدد 
از این هزاروخرده ای پله برقی در ساعاتی از روز، امر غیرمعقولی 

به نظر نمی رسد.
پله برقی ها  به عنوان یکی از مهم ترین اجزای زیرساختی در شهر 
زیرزمینی، نیازمند رســیدگی مداوم و دقیق هستند. احتمال 
خرابی این وسایل، مانند سایر تجهیزات مشابه، همواره وجود 
دارد؛ اما با تلاش های مســتمر کارکنان و متخصصان شرکت 
بهره برداری متروی تهران و حومه، این خرابی ها در یک ســال 

گذشته به طور چشمگیری کاهش یافته است.
در حال حاضر، متروی تهران دارای ۱۲۷3 دستگاه پله برقی در 
خطوط هفت گانه است که به طور مستمر تحت تعمیرات دوره ای 
و بهسازی اساسی قرار می گیرند. این تعمیرات شامل بازبینی 
کامل قطعات، تعویض قطعات فرسوده و آسیب دیده، روانکاری 
و تنظیم اجزا و بخش های مختلف در ۲ شیفت کاری است. این 
اقدامات باعث شده تا آمار خرابی این دستگاه ها در شبکه مترو 

به کمتر از یک درصد برسد.
به طور متوسط، بیش از ۱۵ هزار نفر-ساعت کار در ماه برای 
آماده به کار نگه داشــتن پله برقی ها در مترو انجام می شود. 
با این حــال همواره با توجــه به تردد بالای شــهروندان در 
ایستگاه های مترو، به ویژه ایستگاه های پرتردد، نیاز به اقدامات 

بیشتر همیشه هست.
از طرفی شنیده ها حاکی از آن اســت که از سال گذشته، 
برای افزایش راندمان پله برقی ها، توجه ویژه ای به تعمیرات 
دوره ای و سرویس  کردن آنها شــد تا علاوه بر کاهش آمار 
خرابی ها کیفیت سرویس دهی و عمر مفید این دستگاه ها 
ارتقا یابد. با تمام این تلاش ها، ممکن است برخی روزها به 
دلایل مختلف شاهد خاموشی برخی از پله برقی ها در مترو 
باشیم.  تمامی تلاش کارکنان بهره برداری متروی تهران و 
حومه در بخش تعمیر و نگهداری این اســت که مدت این 
خاموشی ها کوتاه باشد. البته بخشــی از این خاموشی ها 
به دلیل بهسازی اساســی و انجام تعمیرات اساسی بوده و 

برنامه ریزی شده است.

مریم باقرپورگزارش
روزنامه نگار

مشکلات عمده این محله ها


